
Protokoll fört vid styrelsemöte i Västergötlands bridgeförbund 
Tisdag 22 januari 2019, 18:30 i CGI:s lokaler Skara. 

Närvarande: Bengt Larsson, Bo Roos, Thomas Johansson, Ann Ohlsson, Gullvi Högberg, Leif 

Axelsson, Björn Westling, Hans Bogeskär, Hans Brolin 

 

1. Mötets öppnande. Thomas öppnar mötet. 

2. Val av justerare. Bengt väljs som justerare 

3. Föregående protokoll. Vi godkänner föregående mötes protokoll 

4. Distriktets ekonomi 
Bengt berättar att vi hittills ligger över budget pga att vi har haft färre antal deltagare i vissa 

discipliner. Vi planerar att använda en del av pengarna till vidareutbildningar för distriktets 

tävlingsledare, alla kategorier 

5. Rapport från SBF 
Löpande arbete fortgår, Micael Svensson är återanställd.  

6. Enkät från SBF 

Vi svarar följande på bridgeförbundets enkät: 
 40-kronan, vi tycker den skall avskaffas helt, slinker det med någon kan man ta ut en lista i samband med 

medlemsredovisning. 

 Landslag, Vi behåller det i nuvarande form. Tillkommande klasser delar på de 10% som finns. 

 Brutet räkenskapsår, vi ser inga problem med distriktet gör det som är mest effektivt. 

 Medlemsavgift, en försiktig höjning av fasta avgiften är ok men sedan gå via tävlingsavgiften. 

7. Lottning av DM Lag 
Vi lottar DM-lag och spelordning, läggs ut på nätet under tävling/lagtävling. Andra omgången i 

Herrljunga ersätts av Vårgårda.  

8. Utbildningsdag under våren 

Vi planerar att hålla en simuleringsövning lördag 30 mars, preliminärt i Vårgårda. Vi övar praktiskt 

på normala händelser och lite information om ändringar i lagarna. Bengt, Thomas och Bosse tar 

fram detaljerna och skickar inbjudan.  

9. Grästorps BS 
Bengt har kontaktat kvarstående medlemmen, den finns fortfarande en del verksamhet i samhället. 

Vi avvaktar några månader, Bengt håller kontakten. 

10. Diskussion kring upplägget av nästa års SM/DM Lag 

Tydligaste önskemålen är färre helger, undvika stor klasskillnad i kvalet, färre brickor/lag i finalen. 

Ett av förslagen är att i finalen spela 12 brickor med 12 lag.   

Vi undersöker om Alingsås system kan köras i Borås, för östra delen krävs mer funderingar.  

11. Tidpunkt för nästa styrelsemöte 

Vi träffas igen i Borås, tisdag 16 april 18:30  

12. Övriga frågor 

Fördela arbetsuppgifter för DTL. Hans tar hand om rundringningen i pardisciplinerna, Bengt 

instruerar. Inför nästa år fördelar vi arbetet mer inom i styrelsen.  

Björn rapporterar från TL utbildningen i Örebro, simuleringarna gick bra för distriktets TL. 

13. Thomas avslutar mötet 

 

 

 

________________    ___________ 

Bo Roos     Bengt Larsson 


